
 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 
 

Är psykiatriambulans fortfarande aktuellt?

Regionfullmäktige behandlade i mars 2022 Kristdemokraternas motion 
om införande av en psykiatriambulans.  

Det blev inget bifall. Svaret hänvisade istället till den utbildning av all 
ambulanspersonal, som redan inletts och som verksamheten ansåg var 
ett bättre sätt att fylla det behov som finns. Tack vare Centerpartiets 
argumentation blev emellertid beslutet att motionen skulle anses 
besvarad, istället för avslås. Vi hade respekt för verksamhetens 
bedömning, men var inte säker på att utbildningen var en tillräcklig 
åtgärd. Därför sa svaret att den skulle följas av en uppföljning och 
utvärdering.  

Efter regionfullmäktiges beslut har Kristdemokraterna blivit en del av 
regionstyret och Jennie Forsblom ordförande i hälso- och 
sjukvårdsnämnden, men därefter har jag inte hört vare sig henne eller 
hennes partikamrater prata om någon psykiatriambulans.  

 

Därför ställer jag följande frågor:  

1 Har det gjorts någon utvärdering av utbildningen för all 
ambulanspersonal och visar den i sådana fall på förbättrat 
omhändertagande av människor med behov av akut psykiatrisk hjälp?  
 

2 Har Jennie Forsblom som ordförande i hälso- och sjukvårdsnämnden 
för avsikt att ta initiativ till införandet av en eller fler psykiatriambulanser 
i Gävleborg?  
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